Applications have been Published



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處

在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》(第 559 章)第 45(1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45(2)條及《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 22(3)條,公布撤回申請的詳情。

APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

[210] 商標申請 編號 Application No.	[540] 商標 Mark	[511] 類別編號 Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	[730] 註冊申請人 姓名/名稱 Applicant's Name	[740/ 750] 註冊申請人的送達地 址 Applicant's Address for Service
302956988	MI PAD	9,38	29-05-2015	Xiaomi Inc. Floor 13, Rainbow City Shopping Mall II of China Resources No. 68, Qinghe Middle Street Haidian District Beijing 100085 CHINA	Stephenson Harwood 18th Floor, United Centre 95 Queensway HONG KONG
304856680	A GIRL BOS B GIRL BOSS	18,25,35,42	02-08-2019	陳志恆 香港 尖沙咀麼地道 41 號 海景大廈 1 樓後座	WHY NOT ONLINE LIMITED 香港 尖沙咀麼地道 41 號 海景大廈 1 樓後座

陳慧澄

公報編號 Journal No.: 2019/137 公布日期 Publication Date: 08-11-2019

分項名稱 Section Name: 在註冊申請詳情公布後撤回申請 Applications Withdrawn after Particulars of the Applications have been Published

> 香港 尖沙咀麼地道 41 號 海景大廈1樓後座

> WHY NOT ONLINE LIMITED 香港 尖沙咀麼地道 41 號 海景大廈1樓後座

TA5TE 41,43 304930092

02-08-2019

Cheng 52 King's Road, North Point, Hong Kong,

Susana Sze Ha Susana Sze Ha Cheng Flat A, 22/F, Flat A, 22/F, Cumine Court, Cumine Court, 52 King's Road, North Point, Hong Kong